
 
 
 
 

                                                                                                                            

 

Zápis ze setkání pracovní skupiny Vedení škol z 24. 5. 2024 – 

 prezenční setkání v Tango café  

Přítomni viz PL 

Program setkání pracovní skupiny Vedení škol: 

1. Informace o zahájení projektu MAP IV 

2. Plán akcí na školní rok 2024/25 v rámci projektu MAP IV 

- Pracovní skupiny 

- Literární soutěž 

- Seminář právo 

- Semináře pro pedagogy, rodiče 

- Letní škola 

- Akce pro veřejnost 

3. Představení projektu IPs Kurikulum – Petr Pavliska 

4. Náměty od vedení škol 

5. Aktuální dění na školách 

6. Diskuze 

Průběh setkání pracovní skupiny Vedení škol:  

 

1. Michaela Brožová Burdová (dále jen MBB) prezentovala info o zahájení projektu Místní akční plán 

rozvoje vzdělávání v ORP Poděbrady IV (dále jen MAP IV). Věnovali jsme se činnosti pracovních 

skupin, vzdělávacím akcím pro pedagogy, rodiče i veřejnost, nákupu a půjčování výukových 

pomůcek. Dále byl prezentován postup přípravy aktualizace strategického rámce, dokumentu MAP a 

seznamu prioritních investic.  

2. Na konci prezentace jsme řešili tipy na vzdělávací akce: 

- Lesárium (leták v příloze) – možnost školního výletu, zaměření pro MŠ i ZŠ 

- Den pečujících – 2.10.2024 v kině v Městci Králové – promítání tematického filmu s následnou 

diskusí, doprovodný program pro děti, hry, informativní program (vyzkoušení geronto-obleku) 

- Tým MAS Mezilesí se chystá na exkurzi do dvou finských MAS, součástí programu bude i 

návštěva škol. Finská kolegyně nabízela i domluvu partnerství pro projekt Erasmus. Školy, které 

mají zájem dají vědět MBB do úterý, 28.5. 

3. Proběhla prezentace projektu IPs Kurikulum od Petra Pavlisky a následná diskuse. 

4. Na konci setkání jsme řešili aktuální dění na školách. Hlavním problémem jsou nyní škrty v rozpočtech 

škol na tento rok a s ním spojené nedostatečné financování nepedagogických pracovníků. Dále 

nedostatek pedagogů na pracovním trhu a hlavně nedostatek mladých pedagogů/absolventů.  

5. Dále jsme řešili administrativní zatížení ředitelů škol. Ačkoliv ředitel školy by měl být hlavně 

pedagogickým lídrem, většinu jeho času zabírají administrativně-provozní činnosti. Řešili jsme 

možnosti, jak uvolnit ruce ředitelům pro vedení pedagogického procesu. Padl návrh na možnost 

zřízení pozice provozního ředitele, který by řešil správu budov, výběrová řízení, stravování, materiální 

zajištění atd., nicméně otázkou je nastavení zodpovědnosti.  

6. Příští setkání pracovní skupiny je naplánováno na 3. týden v září, kdy bychom chtěli pozvat paní 

Moniku Puškinovou. 

 
      Zapsala: Ivana Kelymanová  


